
ZÁPISNICA 

zo  zasadnutia  Komisie športu Mestského zastupiteľstva v Rožňave dňa 20.4.2021 

 

 

 

bod  PROGRAM predkladateľ 

 Otvorenie  

1. Plnenie uznesení Ladislav Dávid 

2. Návrh rozpočtu mesta na roky 2021 – 2023 na spracovanie 
Ing. Klára 

Leskovjanská 

3. 
Záverečný účet mesta Rožňava vrátane škôl a školských zariadení 

a príspevkových organizácií k 31.12.2020 

Ing. Klára 

Leskovjanská 

4. Športové aktivity v roku 2021 Ladislav Dávid 

5. Rôzne  

 Záver  

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Zasadnutie komisie  otvoril predseda Ladislav Dávid, privítal všetkých prítomných a oboznámil 

ich s programom zasadnutia. Všetci prítomní členovia komisie  súhlasili s navrhnutým 

programom rokovania komisie a jednomyseľne ho schválili.  

 

Číslo hlasovania: 1.   

Bod rokovania:    Schválenie programu rokovania  

Číslo uznesenia:    

Členovia komisie hlasovali: 4 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Oskar 

Lörinc 

5/  

Ing. Michal 

Bagačka 

6/ 

 Ing. 

Martina 

Molnárová 

7/ 

 Mgr. 

Nora 

Angyalová 

 

za 

 

za - za - za - 

 

 

k bodu č. 1 

Plnenie uznesení 

 

Predseda komisie odprezentoval plnenie uznesení z posledného zasadnutia komisie dňa 

16.2.2021 

 

 



Číslo hlasovania: 2.   

Bod rokovania:    Plnenie uznesení  

Číslo uznesenia:   1 

Členovia komisie hlasovali: 4 

 

 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Oskar 

Lörinc 

5/  

Ing. Michal 

Bagačka 

6/ 

 Ing. 

Martina 

Molnárová 

7/ 

 Mgr. 

Nora 

Angyalová 

 

za 

 

za - za - za - 

 

Uznesenie č. 01/04/2021 – Členovia komisie športu plnenie uznesení berú na vedomie. 

 

 

k bodu č. 2 

Návrh rozpočtu mesta na roky 2021 – 2023  

 

M. Erősová – prezentovala predložený materiál. K predloženému bodu diskusia nebola. 

 

Číslo hlasovania: 3.   

Bod rokovania:    návrh rozpočtu mesta na roky 2021 – 2023  

Číslo uznesenia:  2 

Členovia komisie hlasovali:  4 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Oskar 

Lörinc 

5/  

Ing. Michal 

Bagačka 

6/ 

 Ing. 

Martina 

Molnárová 

7/ 

 Mgr. 

Nora 

Angyalová 

 

za 

 

za - za - za - 

 

Uznesenie č. 2/04/2021 – členovia komisie odporúčajú mestskému zastupiteľstvu schváliť 

návrh rozpočtu mesta vrátane RO a PO na roky 2021 – 2023 podľa uznesenia na strane 2 

predloženého materiálu.  

 

 

k bodu č. 3 

Záverečný účet mesta Rožňava vrátane škôl a školských zariadení a príspevkových 

organizácií k 31.12.2020 
 

M. Erősová – prezentovala predložený materiál. K predloženému bodu diskusia nebola. 

 

 



Číslo hlasovania: 4.   

Bod rokovania:    Záverečný účet mesta Rožňava vrátane škôl a školských zariadení a príspevkových organizácií 

k 31.12.2020 

Číslo uznesenia:  3 

Členovia komisie hlasovali:  4 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Oskar 

Lörinc 

5/  

Ing. Michal 

Bagačka 

6/ 

 Ing. 

Martina 

Molnárová 

7/ 

 Mgr. 

Nora 

Angyalová 

 

Za 

 

Za - Za - Za -  

 

 

Uznesenie č. 3/04/2021 – členovia komisie športu odporúčajú mestskému zastupiteľstvu 

schváliť celoročné hospodárenie mesta Rožňava za rok 2020  bez výhrad podľa uznesenia na 

str. 2 predloženého materiálu.  

k bodu č. 4 

Športové aktivity v roku 2021 – informatívna správa 

 

Ladislav Dávid – keďže zatiaľ aj rok 2021 je vzhľadom na Covid-19 protipandemický, ale 

v rámci prípustných možností sa plánuje športom nezaháľať. Podľa Covid semaforu sa v našom 

okrese môže za určitých podmienok športovať – link - 

https://covidsemafor.sportcenter.sk/domov. Aj v rámci kultúrneho leta bude jedna nedeľa patriť 

športu, a to 11.7.2021 na Námestí baníkov. Plánuje sa aj športový deň v rámci Vatry SNP  dňa 

27.8.2021 na futbalovom štadióne. Táto aktivita by sa mohla spojiť ako v roku 2020 

s ozbrojenými zložkami. Sieň Slávy v prenajatých priestoroch prešla rekonštrukciou, 

sumarizujú sa materiály a v blízkej dobe sa počíta s jej otvorením. Posledná výstava bola 

prezentovaná športovcami a ich úspechmi do roku 1990, po upresnení pravidiel sa plánuje 

pokračovať od toho roku. Jedna vitrínová časť priestoru bude prezentovať klub aktuálne 

s najúspešnejšími športovými úspechmi.  

 

 

k bodu č. 5 

Rôzne:  

Nebol predložený žiadny materiál.  

 

 

 

 

Zapísala: Erika Švedová                                          Ladislav Dávid 

tajomníčka komisie                        predseda komisie 

https://covidsemafor.sportcenter.sk/domov

